
Protokół Nr  13/2014 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu 27 października 2014 r. 

 
Obecni wg załączonej listy. 

Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 

 

 

Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie  projektów  uchwał w sprawie:  

   b)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014, 

c)   zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 

3. Sprawy różne.  

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1  

Posiedzenie o godz. 14.00 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Stefan 

Purol. Komisja przyjęła protokół z poprzedniej Komisji, głosując: za- 4 (jednogłośnie).   

 

Ad 2 

  Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał w sprawie: 

    
a)   o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014, 

Przedstawili: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 

Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za- 3 (jednogłośnie) . 

 

b)   zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Z.Jonko – pytał odnośnie potrzeby dołożenia 1 mln zł do basenu? Radny stwierdził, że w 

latach 2015/2016 należy dołożyć 0,5 mln zł oraz pytał kiedy trzeba będzie dołożyć drugie 

0,5 mln zł? Radny opowiedział się przeciwko budowie basenu, ponieważ to zbyt duży 

wydatek z budżetu Miasta  w stosunku do innych potrzeb w mieście.  

Skarbnik – odpowiedziała, że w 2015 roku będzie dopłata 0,5 mln zł i w 2016 r. także 

przewidziano 0,5 mln zł, czyli razem 1 mln zł. 

Burmistrz – powiedział, że to i tak stanowi mniejsze koszty niż planowano. Burmistrz dodał, 

że był wczoraj na basenie w Ustroniu Morskim i połowę osób stanowili mieszkańcy 

Białogardu. 

B.Stanczewski – stwierdził, żeby nie było tak jak w Karlinie, gdzie sala nie została odebrana, 

a sprawa znalazła się w sądzie.  



Z.Jonko – powiedział, że podpisał się pod tym co powiedział przedmówca, niech czas to 

rozstrzygnie.  

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za- 3 (jednogłośnie) . 

 

Ad 3 

 W sprawach różnych Przewodniczący Komisji przedstawił informację z działalności 

Komisji w 2014 roku, stanowiącą załącznik do protokołu. Przewodniczący Komisji 

podziękował Radnym, Pani Skarbnik i Burmistrzowi  za pracę w obecnej kadencji. 

Przewodniczący Komisji podziękował także za obsługę biurową dla Biura Rady. 

Z-ca Burmistrza – podziękowała za dotychczasową pracę Komisji w obecnej kadencji. 

Następnie poruszyła sprawę dotyczącą brudnej kampanii na forum facebooka z użyciem 

sformułowań „dorwali się do koryta” itp. oraz niszczenia plakatów wyborczych kandydatów z 

innych komitetów wyborczych. Z-ca Burmistrza uważała, że powinno się wspólnie 

zaprotestować przeciwko takiemu  postrzeganiu demokracji.  

 

Przewodniczący Komisji po wyczerpaniu dyskusji zamknął w/w punkt. 

 

Ad 4  
Po wyczerpaniu tematyki o godz.  14.30  zakończono posiedzenie.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

        Przewodniczący  Komisji 

                    Stefan Purol  

 


